
Referat
Ballerup Idrætspark Brugerrådsmøde 15/8 2018

Ballerup Boldklubs klublokaler kl. 16:45 – 19:10

Deltagere: 

Rene Almind Formand (BSF) 4xalmind@adslhome.dk
Per Jacobsen Næstformand (Puls 96) puls96@ofir.dk 
KJ. Thyge Ballerup Petanque Klub kjthyge@mail.tele.dk
J. Lyngsie Hjortespring Golfklub j.lyng@mail.dk 
Rasmus Baracuda Dykkerklub kontakt@baracuda.dk
Anna Beltran Ballerup Boldklub nicklasstumpe@hotmail.com
Martin Jørgensen Svømmeklubben Triton martin.jorgensen@eltelnetworks.com
Uffe Jensen Ballerup Atletik Klub uffe.h.jensen@gmail.com
Charlotte Holtermann Formand KFU  clho@balk.dk 
Ketil Christensen Chef BIB ketc@balk.dk

Afbud:
DCR dcr.formand@gmail.com

Tom Brinckmann Daglig leder BIB tbri@balk.dk 

1. Orientering 
Orientering fra BB: Et hold er rykket op i serie 2. Klubben er glad for deres nye 
lokaler. Barcelona Training Academy har leveret mange spillere til andre store 
danske klubber, og økonomien er ikke til at fortsætte med andre hold end U11 
og U19. 

2. Godkendelse af seneste referat
Godkendt uden kommentarer.

3. Orienteringer fra Ballerup Idrætsby
 Indkøbsstoppet i Ballerup Kommune er ophævet. BIB har fået en ramme-

besparelse på 3000 kr. 
 Dansk Kennel Klub holder hundeudstilling 20. – 23. september. De bruger 

Topdanmark Hallen og fodboldbanerne, men ikke Opvisning 2. 
 Ballerup Kommune holder MED konference i Ballerup Super Arena 12/9.
 Ballerup Idrætsby har et nyt samarbejde med DBU U13/U14. 
 Forpagtning af BSFs café stopper 1. okt. Det kan ikke løbe rundt, da der 

ikke er så mange arrangementer som tidligere. 
 Ang. orienteringen fra kommunen om anlægsarbejdet på kunstbanen, hvor 

en del af parkeringspladsen bliver afspærret: Der er et ønske om åbning for 
parkering ved Kræmmerstien. BIB kontakter Mette Møller-Nielsen. 

 Vanding af baner. Det har under sommerens tørke ikke været kommunens 
politik at vande arealer og baner. Opvisningsbanen er dog blevet vandet 8-
10 gange om natten for at holde standen, så den er klar til de kommende 
kampe. Er der i den sammenhæng arrangementer, der kræver særlig 
opmærksomhed, er det en forudsætning for at BIB skal kunne agere, at 
klubben orienterer om afholdelsen.   
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3. Udviklingsplan
Ketil uddelte Udviklingsplanen for Ballerup Idrætsby. Ketil præsenterede de fem 
temaer i planen. Mulighederne er beskrevet med eksempler. 

I planen indgår en tentative tidsplan for hvornår nogle initiativer kan 
aktualiseres. Første step er gennemførsel af analyser med eksterne rådgivere, 
vedrørende forudsætninger for cafedrift, synergi med Tapeten, samt muligheder 
for midler ved grundsalg. 

Plan og estimeret kost for disse analyser blev godkendt af KFU på Junimøde. 
Midler til gennemførelse afklares i 2019 budgetforhandling.

Planen i pdf-format er vedhæftet referatet, og Brugerrådet orienterer deres 
respektive klubber.

4. Økonomistatus
Den tilsendte økonomistatus er med forbehold – økonomisystemet er ikke fuldt 
op at køre endnu. Dette er bedste bud på status. Midler overført fra 2017 er 
indefrosset, ikke væk. 

Der har været en ordentligt gennemgang af baner med hensyn til dræning. 
Resultatet var mere positiv end forventet. BIB har ikke fået rapporten endnu.. 

5. Ansøgningspuljen
Indledende drøftelse af principper for fordeling af de afsatte midler. Det blev 
besluttet at første prioritet er ønsker, der bidraget til fællesskabet. Det 
pointeres i den sammenhæng, at klubberne selv står for inventar. 
 
Ansøgninger blev gennemgået og drøftet. Det blev besluttet at afsætte midler 
til etablering af flaskeskab ved Baracuda garage, samt beskyttelsespuder til det 
store kastebur på atletikstadion. 

Det efterlader 40.000 kr. til fordeling. Der tages en runde til på næste møde. 
Ansøgninger sendes til Tom senest 12. oktober. 

Ønsket om reparation af underlag mellem træer på Marbækvej sendes til Center 
for By, Erhverv og Miljø (C-BEM).
 
Reetablering af kæde/bom ved stien fra Marbækvej til Atletik/grusbanen, 
håndterer BIB. 

Der undersøges om der kan hentes noget fra kommunens depot af overskuds-
møbler.

6. Gennemgang status/opfølgningsliste
Se den vedhæftede liste.

7. Nyt fra Eliteidrætsrådet 
Der er intet nyt. Det sidste mødereferat findes på 
https://ballerup.dk/dagsorden/eliteidraetsraadet-06-06-2018. 
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8. Nyt fra KFU
Der blev holdt møde i går. Der blev drøftet: 
- hvordan ledig svømmetid i EKB bruges bedst muligt. Triton ønsker at oprette 

et familiehold søndag eftermiddag.  Der er et fortsat ønske om mere 
offentlig svømmetid. Drøftelsen fortsætter. 

- KFU holdte arbejdsseminar i juni måned. Der var fokus på: at brande 
Pederstrup som rekreative område, BIB, engagerende fællesskaber for 
udsatte unge, e-sport, kvadratmeter og analyse af samarbejdet mellem 
fritidsklubber og folkeskolen.  

- Der har været nye tiltag på Kirketorvet, bl.a. i forbindelse med VM i fodbold. 

10. Nyt fra foreningerne
BSF holder jubilæumsreception på lørdag i anledning af 50 år for opstart af 
første damefodboldhold i Ballerup. 

11. Eventuelt 
RA spørger til kunstgræsbanens fordelingsmøde og manglende indkaldelse til 
HFU. KC har efterfølgende undersøgt det. 

Med det nye styrelsesvedtægt er fordeling af lokaler overgået til Økonomi-
udvalget. Der nedsættes sandsynligvis et nyt udvalg.

12. Næste møde
onsdag 14/11 i BIP mødelokaler kl 16:00

Bilag: Ballerup Idrætsby Udviklingsplan 2018-2028
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